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Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 13 grudnia 2021 r. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Janusz Żmurkiewicz – Prezydenta Miasta. 

2. Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta. 

3. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta. 

4. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta. 

5. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta. 

6. Dyrektorzy jednostek i placówek oświatowych w Świnoujściu. 

7. Przedstawiciel Kancelarii Prawnej Skoczyński Kolańczyk i Partnerzy. 

8. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 13 grudnia 2021 roku o godz. 1300 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził przy użyciu środków komunikacji elektronicznej Przewodniczący Komisji 

Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki.  

Protokoły z poprzednich posiedzeń zostały przyjęte bez uwag przy 9 głosach za. 

Porządek obrad został przyjęty bez uwag jednogłośnie przy 11 głosach za. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Miasto Świnoujście na rok 2021. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 10 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 3 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 3 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto Świnoujście  

na lata 2021 – 2035. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

 

Radny Jan Borowski w imieniu wnioskodawców zwrócił się z wnioskiem o rozszerzenie 

porządku obrad o projekt uchwały w sprawie apelu do sejmowej Komisji Gospodarki Morskiej 

i Żeglugi Śródlądowej (jako pkt 11 porządku obrad). 

Członkowie komisji przyjęli bez uwag zmianę porządku obrad. 
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Ad. pkt 4 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu 

wydatków, które nie wygasają z końcem roku budżetowego. 

 

Projekt uchwały przedstawili Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek oraz Prezydent 

Miasta Janusz Żmurkiewicz. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 10 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 5 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji 

przedmiotowych dla zakładu budżetowego (uchwała na rok 2021). 

 

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa Ośrodka Sportu i Rekreacji „Wyspiarz” 

w Świnoujściu. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 4 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 6 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji 

przedmiotowych dla zakładu budżetowego (uchwała na rok 2022). 

 

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa Ośrodka Sportu i Rekreacji „Wyspiarz” 

w Świnoujściu. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 4 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 7 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie rekomendacji  

dla scenariusza Koncepcji Systemu Zarządzania Ruchem w Świnoujściu. 

 

Projekt uchwały przedstawili Naczelnik Wydziału Inwestycji Miejskich oraz Prezydent 

Miasta Janusz Żmurkiewicz. 

Dyskusja. 

Radna Joanna Agatowska złożyła wnioski: 

 wykreślić w §1 treść „Koncepcji Systemu Zarządzania Ruchem w Świnoujściu według” 

oraz adekwatnie treść w tytule i w uzasadnieniu uchwały, wskazując tylko scenariusz; 

 aby w scenariuszu zrównoważonym „B” zawrzeć zapisy dotyczące: 

 budowy parkingów buforowych (garażowców) na obrzeżach miasta,  

 utworzenia profesjonalnej aplikacji turystycznej (z elementami marketingu oferty 

kulturalno - sportowo - turystyczno - hotelarskiej wraz z elementami ITS)  

 stworzenia miejsc parkingowych dla autokarów co najmniej dwa na ulicach "starej" 

szczególnie "starej" części Dzielnicy Uzdrowiskowej i co najmniej jedno miejsce na 

ulicy w nowej części  

 umożliwienia zabezpieczenia działalności przedsiębiorcom w dzielnicy Nadmorskiej 

poprzez dostawy towarów i usług (zaopatrzenie, pralnie itp.). 

 

Radna Aneta Zdybel złożyła wniosek, aby przygotować konkretny jeden scenariusz i przyjąć 

go na sesji w styczniu 2022 r. 
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Radny Stanisław Bartkowiak zaproponował, aby przyjąć opinię komisji z pozytywnym 

ustosunkowaniem się do treści projektu uchwały z uwagą, że w uzasadnieniu do sesji Rady 

Miasta w dniu 16.12.2021 r. pojawi się sformułowanie, że wybrany scenariusz jest elementem 

otwartym, w którym znajdą się propozycje uwzględniające uwagi Radnych wynikających  

z dyskusji na posiedzeniu komisji w dniu 13.12.2021 r., a także konsultacje społeczne i uwag 

organizacji, które są możliwe do realizacji, z uwagi na przykład akceptację Rady. 

 

Radny Jan Borowski złożył wniosek, aby scenariusze zrównoważony „B” i zorientowany  

na mieszkańca „C” zawierały: 

 stworzenie systemu rower miejski opartego o rozwiązania IV generacji jako uzupełnienie 

komunikacji autobusowej,  

 powołanie oficera - pieszo rowerowego, 

 bezpłatną komunikację miejską.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki zaproponował  

do członków Komisji, aby przyjąć wniosek radnego Stanisława Bartkowiaka. 

Członkowie komisji przyjęli wniosek radnego Stanisława Bartkowiaka bez uwag. 

 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki zarządził głosowanie  

nad rekomendacją scenariusza Koncepcji Zarządzania Ruchem w Świnoujściu. 

Członkowie komisji nie głosowali za scenariuszem zachowawczym „A” , 5 członków komisji 

głosowało za scenariuszem zrównoważonym „B”, 1 członek komisji głosował za scenariuszem 

zorientowanym na mieszkańców „C”, przy 3 głosach wstrzymujących się i 1 głosie 

przeciwnym. 

W wyniku głosowania Komisja Gospodarki i Budżetu Rady Miasta Świnoujście rekomenduje 

scenariusz zrównoważony „B”. 

 

Ad. pkt 8 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie bezpośredniego 

powierzenia wykonania zadań własnych gminy w zakresie lokalnego transportu 

zbiorowego na rok 2022. 

 

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Zieleni Miejskiej. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 10 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 9 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie bezpośredniego 

powierzenia wykonania zadań własnych gminy w zakresie lokalnego transportu 

zbiorowego na lata 2023-2032. 

 

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Zieleni Miejskiej. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 10 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
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Ad. pkt 10 – Bon Seniora, Karta Mieszkańca, Budżet Obywatelski (pkt z planu pracy 

komisji). 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki poinformował,  

że punkty „Bon Seniora, Karta Mieszkańca, Budżet Obywatelski” oraz „Plany inwestycyjne 

Zarządu Morskich Portów Szczecin i Świnoujście, Urzędu Morskiego na terenie miasta 

Świnoujście” planu pracy komisji na rok 2021 zostaną zrealizowane w 2022 r. 

Członkowie komisji nie zgłosili uwag. 

 

Ad. pkt 11 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie apelu do sejmowej 

Komisji Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką w imieniu wnioskodawców przedstawił radny Jan 

Borowski. 

Dyskusja, w trakcie której wypracowano autopoprawki do projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawkami – za opinią pozytywną 

głosowało 9 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 12 – Wolne wnioski. 

 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad. pkt 13 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki zamknął posiedzenie Komisji w dniu 13 grudnia 2021 roku o godz. 1920. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp4 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki 

 

 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


